
Aan: 
de voorzitter en de leden van  
provinciale staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
 
 
Assen, 14 maart 2007 
Ons kenmerk 10/5.2/2007001335 
Behandeld door mevrouw M.E. Bentum-Helder (0592) - 365725 
Onderwerp: Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergaderingen van 
staten en statencommissies  
 
 
 
Geachte voorzitter/leden, 
 
Hierbij ontvangt u het geactualiseerde Overzicht stand van zaken gedane 
toezeggingen in vergaderingen van staten en statencommissies tot 17 januari 2007. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
   , secretaris    , voorzitter 
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Toezeggingen Statencommissie Cultuur en Welzijn. 
 
Korte Termijn 
 
1. Mevrouw Haarsma zegt toe de volgende commissievergadering meer 

informatie te zullen verschaffen over de 933 klachten en meldingen over de 
gezondheidszorg bij het IKG. 

 
Reactie: 
 In reactie op deze toezegging is op 28 juni 2006 het jaarverslag 2005 van het 

IKG ter informatie naar de Statencommissie Cultuur en Welzijn gezonden voor 
de vergadering van 5 juli 2006. In het verslag van deze vergadering staat 
vermeld dat de ingekomen stukken voor kennisgeving zijn aangenomen. 

 
2. Mevrouw Haarsma zegt toe om op het vlak van het antidiscriminatiebureau de 

zaken voor 1 januari 2007 rond te krijgen. De commissie wordt van alle stappen 
op de hoogte gehouden. 

 
Reactie: 
 Er is eind 2006 tussen elke provincie en de Minister voor Vreemdelingenzaken 

en Integratie een convenant gesloten voor de totstandbrenging van 
infrastructurele voorzieningen op het gebied van antidiscriminatie. U bent 
hierover bij brief van 14 februari jl. (kenmerk 7/5.9/2007001706) geïnformeerd. 

 
3. en 4.Mevrouw Haarsma zegt toe bij het RPCP te informeren naar de financiering 

van de coaching bij de LFB en Mevrouw Haarsma zegt toe onmiddellijk uit te 
zoeken wat de stand van zaken is bij de financiering van de coach van de 
Landelijke Federatie Belangenbehartiging (LFB). 

 
Reactie: 
 Op 21 november 2006 heeft een gesprek plaatsgevonden met LFB en 

Zorgbelang over provinciale financieringsmogelijkheden voor het project 
"Steunpunt Onderling Sterk Drenthe". De afspraken die in dit gesprek zijn 
gemaakt, zijn vastgelegd in een brief d.d. 12 januari 2007 aan Zorgbelang (brief 
met kenmerk 2007000132). Deze brief treft u hierbij in afschrift aan. 

 
5. Mevrouw Haarsma zegt toe uit te zoeken of de prestaties bij de stimulerende 

marktkorting achterblijven bij het plan in de nota Mensen in het Middelpunt. 
 
Reactie: 
 Het betrof hier een technische vraag van een van de commissieleden of het 

geplande tempo van de opgelegde kortingen ook feitelijk wordt gerealiseerd. 
deze technische vraag is ter plekke door een van de ambtenaren beantwoordt. 
Het tempo van de ombuigingen loopt volledig conform de planning uit de nota. 

 
6 .De heer Weggemans zegt toe de resultaten van het overleg met de gemeenten 

over de vraag of zij behoefte hebben aan een provinciale museumnota aan de 
commissie kenbaar te maken. 
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Reactie: 
 De uitkomsten van het overleg met de gemeenten zij u bij brief van 1 oktober 

2006, nummer 40/5.4/2006011337 medegedeeld. 
 
7. De heer Weggemans zegt toe een overzicht te verstrekken van wat de laatste 

subsidierondes bij het Actieplan cultuurbereik hebben opgeleverd. 
 
Reactie: 
 Een actueel overzicht van de gehonoreerde subsidieaanvragen voor het 

actieplan is te vinden op de provinciale website. 
 
8. De heer Weggemans zegt toe de staten te informeren over het oordeel van 

CvdM over de Omroepnota "Goed bekeken". 
 
Reactie: 
 Het commentaar van het CvdM is pas op 19 januari jl. ontvangen. Bij brief van 8 

maart jl. (kenmerk 10/5.6/2007000828) hebben wij u onze reactie op deze brief 
toegezonden. 

 
9. en 10.De heer Weggemans zegt toe te willen onderzoeken of het mogelijk is tot 

2010 uit provinciale middelen de ondertiteling van nieuwsprogramma's te 
bekostigen. Indien dit tegen een bescheiden bedrag kan, wil hij dit via een 
begrotingswijziging regelen. De heer Weggemans zegt toe de door de heer 
Sluiter geopperde mogelijkheid om de Stichting Welzijn Doven Drenthe een 
aanvullende subsidie te verstrekken, waarmee zij ondertiteling bij de omroep 
kan regelen, te zullen onderzoeken. 

 
Reactie: 
 U bent hierover geïnformeerd bij brief van 7 februari 2007 (kenmerk 

6/5.10/2006013376). 
 
Lange termijn 
 
1. Mevrouw Haarsma zegt toe, in reactie op het uitvoeringsprogramma jeugdzorg 

dat er een overzicht komt waarom bepaalde subsidies afgewezen worden. 
 
Reactie: 
 Het bedoelde overzicht is terug te vinden in het uitvoeringsprogramma 

jeugdzorg 2007 en in de publicatie Mensen in het Middelpunt - halverwege 
(tussenbalans CW-beleid 2005-2006). Beide documenten zijn in uw bezit. 

 
2. Mevrouw Haarsma zegt toe dat het huidige college gaat proberen om het 

diversiteitbeleid op de rails te krijgen. 
 
Reactie: 
 Aan deze toezegging wordt momenteel uitvoering gegeven. De leden van de 

Statencommissie zullen bij het proces worden betrokken. Daarbij zijn de 
volgende stappen te onderscheiden: 

 Het projectplan wordt deze maand vastgesteld. In april worden bijeenkomsten 
met sleutelfiguren uit het veld gepland en in mei zal een eerste concept-
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rapportage verschijnen, Afronding van dit project wordt rond de zomervakantie 
voorzien. 

 
3. Mevrouw Haarsma zegt toe de commissie op de hoogte te houden van de 

ontwikkelingen en eventuele beleidsaanpassingen op het terrein van de 
jeugdzorg. 

 
Reactie: 
 Aan deze toezegging wordt periodiek uitvoering gegeven via de reguliere 

kanalen (regulier begrotings- en beleidsstukken, mondelinge informatie tijdens 
commissies, informerende brieven e.d.). 

 
4. De heer Weggemans zegt toe op de consulent voor ondersteuning van koren 

en orkesten terug te komen in de gesprekken met Kunst en Cultuur Drenthe 
over het jaar 2007. 

 
Reactie: 
 Op ons verzoek heeft Kunst en Cultuur Drenthe in haar werkplan 2007 

opgenomen dat zij uit zullen zoeken of zij (aanvullende ) ondersteuning kan 
verlenen in disciplines onder andere met de Drentse orkesten (Drents 
Symfonie, Drents Harmonie, Drents Senioren en Drents Jeugdorkest) en de 
SAMO om te ontdekken welke behoefte aan ondersteuning en welke 
mogelijkheden voor samenwerking er zijn. Hetzelfde geldt voor de Drentse 
koren, oratoriumverenigingen en de SAKO. Dit zal in 2007 leiden tot een advies 
omtrent de opzet van een ondersteuningsstructuur voor deze disciplines zang, 
muziek (anders dan popmuziek), beeldende kunst en literatuur. Zij gaat 
hierover in gesprek met verschillende partijen in die disciplines. 

 
Moties 
 
1. PS spreken uit dat het noodzakelijk is om met een bedrag van € 150.000,-- de 

plannen van K&C te ondersteunen voor een periode van drie jaar, te weten 
2007, 2008 en 2009 en dit bedrag te dekken uit de vrije ruimte voor 2006, met 
een jaarlijkse evaluatie van de gehouden uitmarkten. 

 
Reactie: 
 Financieel is deze motie inmiddels in de begroting verwerkt, inhoudelijk wordt 

deze momenteel uitgewerkt in samenspraak met de Drentse gemeenten. 
Uiterlijk medio maart ontvangt u hierover nadere informatie. 
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Toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid. 
 
Korte termijn 
 
1.  Mevrouw Haarsma zegt toe dat de commissie de cultuurhistorische 

waardenkaart zal ontvangen en dat zal worden uitgezocht of de 
cultuurhistorische waardenkaart als uitwerkingsplan van het POP in de 
commissie dient te worden behandeld. 

 
Reactie: 
 De huidige ontwerpkaart is in 2006 aangevuld. Na vaststelling projectplan voor 

vervolgtraject door GS (maart 2007) worden de statencommissies 
Omgevingsbeleid en Cultuur en Welzijn geïnformeerd. 

 
2.  Mevrouw Klip stuurt de tussenbalans over de uitvoering van de energienota 

voor de vergadering van februari 2007 aan de commissie. 
 
Reactie: 
 Afgedaan. 
 
3.  Mevrouw Klip zegt toe ook de Notitie reikwijdte en detailniveau aan de 

commissie zal toesturen. 
 
Reactie: 
 Medio maart 2007 zal dit worden verstuurd. 
 
4. Mevrouw Klip zegt toe het verschil tussen oppervlakte- en grondwatergebonden 

gebieden in het kader van Nature2000 in een brief nader uiteen te zetten. 
 
Reactie: 
 Eind maart/begin april 2007 zal er een brief naar PS verstuurd worden. 
 
 
5. De heer Swierstra zegt toe dat hij de commissie het oordeel van de ruimte over 

de netwerkanalyse zal sturen. 
 
Reactie: 
 Afgedaan bij brief van 31 januari 2007 (kenmerk 3/5.4/2007000490), 

Landsdeeloverleg 2006. 
 
Lange termijn 
 
1. Mevrouw Klip zegt toe dat het college volgend jaar met een 

uitvoeringsprogramma zal komen dat aan de ene kant een terugblik op het 
afgelopen jaar en een vooruitblik op datgene waarmee wordt doorgegaan of 
wat de provincie nog gaat doen, gekoppeld aan de CO2-winsten en het 
multipliereffect van het provinciale geld. 

 
Reactie: 
 Afgedaan. 
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2. Mevrouw Klip zal onderzoeken wat nodig is en hoeveel tijd het kost om van 

Drenthe een energieneutrale provincie te maken, afhankelijk van de 
hoeveelheid tijd die het ambtelijk apparaat in een dergelijke exercitie zal 
moeten steken. 

 
Reactie: 
 Onderzoek is in gang gezet. 
 
3. Mevrouw Klip zegt toe dat zij de mogelijkheden voor revolving fund voor 

particulieren die energiebesparende maatregelen willen nemen, zal 
onderzoeken. 

 
Reactie: 
 Onderzoek is in gang gezet. 
 
4. De heer Swierstra zegt toe, zodra er meer informatie over het totaal van 

ongevallen op de N34 is, dit aan de staten gezonden zal worden. 
 
Reactie: 
 Binnenkort komt er een statenbrief met een bijbehorend rapport. 
 
Moties 
 
1. PS verzoeken het college voor 1 september 2005 aan provinciale staten van 

Drenthe een actieplan met betrekking tot de positie van Emmen in de Nota 
Ruimte als in de overwegingen bedoeld ter kennisneming voor te leggen. 

 
Reactie: 
 Actieprogramma wordt gemaakt. Begin december 2005 in GS. 
 
2. PS dragen het college op af te zien van  het voornemen te bezuinigen op de 

Natuur- en Milieueducatie. 
 
Reactie: 
 Motie verwerkt in meerjarenbegroting. 
 
3. PS draagt het college op de mogelijkheden van een starterlening, of andere 

gelijksoortige instrumenten, te onderzoeken en daarbij als voorbeeld het plan 
van de provincie Limburg te betrekken. 

 
Reactie: 
 Afgedaan. 
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Toezeggingen Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie. 
 
Korte termijn 
 
1. De heer Schaap zegt toe dat op het moment dat het college er zicht op heeft 

hoe de projecten die in het kader van de wederopbouw in Azië worden 
aangepakt, de staten worden geïnformeerd. 

 
Reactie: 
 Afgedaan. 
 
2. De heer Swierstra zegt toe het schema van aftreden van de leden van de RvC 

van Essent aan de commissie toe te sturen. 
  
Reactie: 
 In April 2007 zal er een brief naar PS verstuurd worden. 
 
3. De heer Swierstra zegt toe nadere informatie te verstrekken over de actualisatie 

van de vaarweg Meppel-de Punt. 
 
Reactie: 
 De meerjarenanalyse van het groot onderhoud op de vaarweg Meppel -de Punt 

komt in mei in GS, daarna zal PS geïnformeerd worden. 
 
4. De heer Swierstra deelt mee dat bij de schriftelijke beantwoording van de 

vragen ook zal worden meegedeeld welk deel van het ambtelijk apparaat nog 
deze collegeperiode kan worden gescreend. 

 
Reactie: 
 In april 2006 heeft de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties in 

de publicatie "modelaanpak basisnormen integriteit openbaar bestuur en 
politie"het minimumpakket van integriteitmaatregelen aangegeven, waar alle 
overheidsorganisaties aan zouden moeten voldoen. Naar aanleiding hiervan 
zijn alle onderdelen van het ambtelijk apparaat op functieniveau gescreend op 
kwetsbaarheid en daartoe getroffen maatregelen. Deze screening, "Periodiek 
onderzoek kwetsbare handelingen, functies en processen", vindt vanaf 2007 
jaarlijks plaats en bevat zowel controleprotocollen alsook misbruik en 
oneigenlijk gebruik van informatie, gegevens en eigendommen van de 
organisatie. Een voorbeeld van de inmiddels getroffen maatregel is de 
verplichte invoering van de eed- en belofteaflegging door iedere ambtenaar. De 
provincie Drenthe voldoet in 2007 aan de door de minister gestelde 
minimumeisen terzake en waakt ervoor daar in door te schieten. Het 
instrumentarium is op orde, aan integer gedrag moeten we samen blijven 
werken. Conform wettelijke regel (AW) wordt PS betrokken bij de ontwikkeling 
en evaluatie/verantwoording van het gevoerde integriteitbeleid. 

 
5. Mevrouw Klip zegt toe dat de vraag voer het programma zorg schriftelijk wordt 

beantwoord. 
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Reactie: 
 01-02-2006 
 
6. De heer Swierstra zegt toe mevrouw Haarsma te zullen vragen of de projecten 

op het gebied van onderwijs en kennisinfrastructuur dit jaar ook werkelijk 
uitgevoerd worden. 

  
Reactie: 
 Afgedaan. 
 
7. De heer Swierstra zegt toe de staten, indien mogelijk, nog voor over de 

begrotingswijziging moet worden besloten, te horen krijgen waarom het college 
denkt dat het nu wel lukt alle projecten op het gebied van onderwijs en 
kennisinfrastructuur uit te voeren. 

 
 
Reactie; 
 Afgedaan 
 
8. De heer Weggemans zegt toe dat de staten nog voor de begroting voorstellen 

krijgen voorgelegd met betrekking tot het probleem bij de VVV. 
 
Reactie: 
 U bent hierover geïnformeerd bij brief (kenmerk 8/5.1/2007001202) 
 
9. Mevrouw Klip zegt toe de staten over de aantallen bezwaren als gevolg van het 

nieuwe functiewaarderingssysteem schriftelijk te zullen informeren. 
 
Reactie: 
1.  Stand van zaken bezwaren tegen toewijzing functiebeschrijving als 

gevolg van invoering fuwaprov. 
 
 
Aantal 

ingedien
de 
bezware
n 

Gevoegde 
dossie
rs 
(zelfde 
bezwa
ar) 

Nog lopend Afgedaan Waarvan 

38 29 4 25 7 gegrond 
    9 ongegrond 
    9 ingetrokken 
     
     
     
 
 Nog lopend: 
•  In het eerste geval (plantoetsers) is inmiddels in overleg met de manager een 

nieuwe functiebeschrijving opgesteld. Op 13 februari 2007 is een concept GS 
besluit opgesteld waarbij de betrokken 4 medewerkers de medewerkers deze 
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functiebeschrijving krijgen toegewezen. Tegen dit besluit staat weer de 
mogelijkheid van beroep open. 

•  In het tweede geval (gedetacheerde medewerker bij secretariaat) heeft de cie 
aanbevolen om samen met de andere provincies tot een functiebeschrijving te 
komen. Na overleg met de manager is de betrokken medewerker een 
pragmatische oplossing voorgelegd. Op reactie wordt nog gewacht. 

•  In het derde geval heeft op voorstel van de bezwarencommissie nader 
onderzoek plaatsgevonden. Het advies is inmiddels ontvangen en ligt bij de 
leidinggevende ter bespreking met de betrokken medewerkers. Indien zij met 
het advies kunnen instemmen kan een nieuwe functiebeschrijving worden 
toegewezen en kan het bezwaar worden ingetrokken. 

•  In het laatste geval is de zaak aangehouden. Inmiddels heeft een voorstel tot 
aanpassing van de formatie van de productgroepmanager er toe geleid dat de 
medewerker een andere functie toegewezen heeft gekregen. Hem is 
gevraagd het bezwaar in te trekken omdat hij de facto gelijk heeft gekregen. 
Nog geen formele reactie werd ontvangen. 

 
 Verwacht wordt dat de lopende zaken binnen 2 weken moeten kunnen worden 

afgerond, indien alle betrokken akkoord gaan met de voorliggende 
oplossingen. 

 
2.  Stand van zaken behandeling bedenkingen tegen de waardering van de 

toegewezen functie in het kader van de invoering van fuwaprov. 
 
 De afhandeling van de bezwaren tegen de functiebeschrijving heeft ook zijn 

gevolgen voor de ingediende bedenkingen tegen de waardering van de 
functie. 

 
 25 medewerkers hebben een bedenking ingediende. Het aantal gevoegde 

dossiers bedraagt 17. 
 Omdat de indieners van de bezwaren tevens indieners van bedenkingen zijn 

is de behandeling van de bedenkingen opgeschort. 
 Inmiddels zijn van de 17 dossiers er 10 afgevallen omdat de indiener de 

bedenking heeft ingetrokken of geen belanghebbende meer is in verband met 
de toewijzing van een andere functiebeschrijving. 

 
 Het voornemen is om in maart 2007 één of meer zittingen van een, nog in te 

stellen, bedenkingencommissie te organiseren 
 
3.  Vervolg 
 
 Het voornemen is om ook in maart 2007 te starten met het opstellen van 

besluiten waarin de voorgenomen waardering van de functie definitief wordt.  
 Als dan kunnen weer medewerkers in bezwaar gaan. 
 
 Vervolgens zullen de consequenties nog moeten worden vertaald naar de 

salarissen. 
 Het streven is om dit medio dit jaar te realiseren, waarbij er dan wellicht nog 

een aantal zaken lopen, doch anders gaat het wel heel lang duren voordat de 
invoering van fuwaprov (in die gevallen waarin medewerkers er op vooruit 
gaan) “tastbaar” wordt. 
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10. Mevrouw Klip zegt toe na te zullen gaan of voor de toekomst andere vormen 
van financiering niet aantrekkelijker zijn. (revitalisering provinciehuis.) 

 
Reactie:  
 Begin oktober 2006 is het revitaliseringplan vastgesteld en daarmee de feitelijke 

financiering geaccordeerd. 
 
11. Mevrouw Klip zegt toe dat de commissie per e-mail geïnformeerd zal worden 

over het standpunt van de andere provincies met betrekking tot de 
ondertekening van het manifest over het gebruik van open source software. 

 
Reactie: 
 De provincie zal op 6 april 2007 het onderwerp inbrengen in de Bestuurlijke 

adviescommissie (e-provincie) van het IPO. Direct daarna zal het college PS 
hierover informeren. 

 
12. De heer Weggemans zegt toe dat de commissie een brief zal ontvangen over 

de afwerking van de lijst van toezeggingen. 
 
Reactie: 
 Bij deze. 
 
Lange termijn 
 
1. De heer Weggemans zegt toe dat het college met voorstellen zal komen gericht 

op het MKB en de toeristische sector ten aanzien van de regelingen die nog in 
stand gehouden kunnen worden, en daarbij duidelijk zal maken wat hiervan de 
financiële consequenties zijn. 

 
Reactie: 
 Er zal een brief in mei/juni 2007 verstuurd worden. 
 
2. De heer Weggemans zegt toe dat voor het eind van het jaar een inventarisatie 

zal worden gegeven van de risico's in de deelnemingen. 
 
Reactie: 
 Er zal een brief in juni 2007 verstuurd worden. 
 
3. De heer Weggemans zegt toe dat de staten komende herfst een voorstel 

voorgelegd krijgen met betrekking tot het al of niet opwaarderen van kanaal 
Erica-Ter Apel. 

 
Reactie: 
 Afgedaan. 
 
4. Mevrouw Klip zegt toe dat de staten via het Sociaal Jaarverslag op de hoogte 

worden gehouden van de ontwikkelingen in het nieuwe beoordelingssysteem. 
 
Reactie: 
 Wordt aan gewerkt, het sociaal jaarverslag komt eraan. 
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5. Mevrouw Klip zegt toe dat wanneer dit mogelijk is, een EPC wordt losgemaakt 

op het totaal aan investeringen.(revitalisering provinciehuis.) 
 
Reactie: 
 EPC is niet verplicht bij verbouwingen zoals deze revitalisering. Er is geen 

koppeling (geweest) tussen EPC en revitalisering. Besluiten die genomen zijn 
(isolatieglas/warmte-koude opslag) zijn gebaseerd op energiebesparende en 
CO2 reducerende gronden. 

 
Moties 
 
1. PS dragen met betrekking tot de gedragscode integriteit CdK, GS en PS het 

college op de afgesproken evaluatie, 2 jaar na vaststelling van de gedragscode, 
voor te bereiden en bij die voorbereiding nadrukkelijk na te gaan of de 
gedragscode integriteit aan kwaliteit en hanteerbaarheid kan winnen door 
begrippen als "integriteit" en "voorbeeldfunctie"nader uit te werken in termen 
van concreet en/of toelaatbaar gedrag. 

 
Reactie: 
 Afgedaan. 


